
Tartu Vallavolikogu Kogukonna-ja kultuurikomisjoni 

 koosolek nr. 25/ 16.02.2024. a.  Vallamajas, algus kl. 16.00 

Kohal: Veronika Täpsi, Külli Suvi, Meeli Kruus, Mariann Vink, Jaanika Kreela, Aune Sepp. 

Puudub: Meelis Villems 

Vallavalitsusest kutsutud: Tarmo Raudsepp, Eve Kallas, Anne Aleksejev. 

Komisjoni koosolekut peame koos Hariduskomisjoniga. 

Päevakord ja koosoleku käik: 

1. Projektis „ Lähte alevik, Kase tn. jalgratta-ja jalgtee ehitamine“ osalemine. 

Komisjon kuulab ära Tarmo Raudseppa selgituse projekti vajalikkusest. Kui 

rahastustaotlus rahuldatakse riigi poolt, siis omafinantseeringu tagab vallavolikogu 

juhul, kui finantsvõimekus seda lubab. 

Komisjon otsustab: toetada eelnõud- 6 poolthäält. 

2. Projektis „ Tabivere alevik, Pargi tn. jalgratta-ja jalgtee ehitamine“ osalemine. 

Ülevaate projektist annab Tarmo Raudsepp. See on vajalik aleviku elanikele. Ka selle 

projekti puhul on vaja tagada toetuse saamise korral omaosalus, kuna ka see on 

eelarveväline investeering. Kui ei taotle, siis poleks üldse võimalik toetust saadagi. 

Komisjon otsustab: toetada eelnõud- 6 poolthäält. 

3. Korruptsiooni ennetamine Tartu valla töökorralduses.  

Eve Kallas tutvustab veidi uuendatud huvide deklaratsiooni blanketti. Kinnitatakse 

määrus, kus on selgemalt vajalik info välja toodud. 

Komisjon otsustab: toetada eelnõud- 6 poolthäält. 

4. Otsuse „ Huvide deklaratsiooni esitajate ja deklaratsioonide kontrollija määramine“ 

Eelnõu esitab Eve Kallas. 

Komisjon otsustab: 6 poolthäält eelnõu toetamiseks.  

5. Tartu valla valimiskomisjoni liikmete nimetamine. 

Liikmete nimekirja esitab Eve Kallas volikogu istungil. 

Komisjon nõustub vallavalitsuse otsusega. 

6. Revisjonikomisjoni 2024.a. tööplaani kinnitamine. 

Arutelu käigus leiavad komisjoniliikmed, et vallavalitsus võiks oma allasutuste 

juhtidele anda asutuse kohustusliku dokumentatsiooni nimistu. Siis oleks ehk juhtidel 

kergem dokumentatsiooniga järje peal olla ja ka sisekontrolli kergem läbi viia. 

Komisjon otsustab: eelnõud toetada 6 poolthäälega. 

7. Komisjoniliikme vahetus. 

Meelis Villems on esitanud avalduse komisjonist lahkumiseks. Seoses oma põhitööga 

ei ole tal võimalust enam komisjoni koosolekutest osa võtta. 



Arutusele võtame uue võimaliku liikme nimetamise. Tammistu ja Väägvere kandist 

hetkel kedagi komisjonis ei ole ning teeme ettepaneku Priit Allasele liitumiseks meie 

komisjoniga. Priit Allas avaldab ka ise soovi komisjoniliikmeks saada ning esitab 

vastavasisulise avalduse. Kõik komisjoni liikmed kiidavad heaks Priit Allase 

kandidatuuri. 

8. Kohapealsed küsimused: 

• Hariduskomisjoni juht annab teada, et alates märtsikuust töötab Tabivere 

Põhikooli direktorina Kadi Toomi. Anname ka infot koolide pingerea kohta riigis. 

See on avalik kõigile aadressil: Haridussilm.ee 

• Koogi küla rahvas on mures: järve tamm on vananenud, laseb vett läbi ning täiesti 

on amortiseerunud kalatrepp. Info võetakse teadmiseks ning edastatakse 

asjaosalistele, kes suudavad olukorda parandada. 

 

Koosolek lõppes kl. 17.30 

Koosolekut juhatas Aune Sepp (allkiri digitaalne) 

 


